
Styregruppens arbejde 2. halvår 2024  

Der har været afholdt to styregruppemøder - den 28. august og den 22. oktober, samt et 
ekstraordinært styregruppemøde den 19. november.  

Vi har på flere styregruppemøder drøftet, hvordan vi sikrer en fornyelse af styregruppen, så 
vores Blixenklub stadig er attraktiv for både nuværende og kommende medlemmer. Vi skal 
sikre en fornyelse, så nye ideer og initiativer får luft, samtidig med at vi skal bygge videre på 
den viden og erfaring, der er hos nuværende styregruppemedlemmer.  

Vi har derfor besluttet at indstille til den kommende generalforsamling, at vi ændrer vores 
vedtægter således, at bestyrelsesmedlemmer og suppleanter max. kan sidde i bestyrelsen i 8 
år.  Det hører I selvfølgelig mere om til generalforsamlingen.  

Udflugtsudvalget har gennem længere tid haft brug for flere hænder og da mødeudvalget og 
udflugtsudvalget alligevel skal koordinere aktiviteterne besluttede styregruppen at 
sammenlægge de to udvalg til et med navnet ”Mødeudvalg” hvor Meiland er formand. Det 
giver større fleksibilitet og flere til at planlægge og tilrettelægge møderne og udflugterne.  

Traditionen tro skriver vi til de medlemmer, der i 2024 ikke – eller sjældent har deltaget i 
møderne. Vi skrev til 18 medlemmer som alle slet ikke eller meget få gange har deltaget i 
møderne. Det resulterede i at 6 meldte sig ud. Vi har derfor kunnet byde velkommen til nye 
medlemmer, som har stået på ventelisten.  

Vi har søgt kommune om tilskud under §§ 18 – og §§ 79, som tidligere har gives tilskud til vores 
aktiviteter. Vi håber, vi kan gå ud af året med et positivt tilsagt fra Rudersdal Kommune.  

Flere af interessegrupperne er fyldt op så det er vanskeligt for nye medlemmer at komme 
med. Styregruppen har holdt et møde med nye medlemmer, som kunne være interesseret i en 
gruppe eller selv starte en ny interessegruppe. Mødet resulterede i endnu en 
Gastronomigruppe og en litteraturgruppe. Læs mere på hjemmesiden hvis du vil med i en 
interessegruppe.  

Vores AV-gruppe oplever flere gange, at mikrofonen på Havarthigården ikke altid fungerer 
optimalt. Styregruppen har derfor indkøbt vores egen mikrofon. Vi håber det minimerer 
lydproblemerne.  

Havarthigårdens bestyrelse bad de tre blixenklubber udpege en repræsentant til deres 
Repræsentantskab. Vi indstillede Nina Vedel Møller og de to øvrige klubber bakkede op.  

I styregruppen prioriterer at vi – trods venteliste – skriver et indlæg til SeniorNyt. Vi skriver 
sammen med de 2 andre klubber og forsøger hver gang at finde nye vinkler, men det vigtigste 
budskab er, at vi er en attraktiv klub med mange aktiviteter.  


